

## Goethe-Institut Philippinen Newsletter - MOOC: Managing the Arts



Dear friends of the Goethe-Institut,

Welcome to our newsletter!

We want to keep you up to date with what is happening around your Goethe-Institut, along with current information about German culture and activities in the Philippines.



# MOOC MANAGING THE ARTS

## MOOC: Managing the Arts offers online further training for Cultural Managers worldwide

From **February 2015**, **Chris Dercon, Director of the Tate Modern in London**, will guide the online course **Managing the Arts: Marketing for Cultural Organizations** for practicing and aspiring cultural managers. Developed by the **Goethe-Institut** in cooperation with Leuphana University of Lüneburg, the Mentored Open Online Course (MOOC) will be **available worldwide for free** for interdisciplinary further training.

### Dates

- **Beginning of registration:** 15 January 2015
- **Course begin:** 19 February 2015
- **Course end:** 28 May 2015

### Figures

- **Instructors:** 17
- **Cultural institutions:** 4
- **Group size of each team:** 5 maximum
- **Course phases and assignments:** 6
- **Total length of the teaching videos:** 10 hours

- **Number of teaching videos:** 150
- **Time required for certificate:** 150 hours

To enroll in the course please use the following link: [Registration MOOC](#)

For more information you may consider also our event page: [Managing the Arts](#)

If you need more information or have other inquiries, please do not hesitate to contact us.

**Shadin Kitma**

Program coordinator  
 Contact: +632 8405723 to 24  
[program@manila.goethe.org](mailto:program@manila.goethe.org)

Please forward the newsletter to whom it may concern!



**MOOC "Managing the Arts" des Goethe-Instituts bietet Online-Weiterbildung für Kulturmanager weltweit**

Ab **Februar 2015** führt **Chris Dercon, Direktor der Tate Modern in London**, durch den Online-Kurs „**Managing the Arts: Marketing for Cultural Organizations**“ für praktizierende und angehende Kulturmanager. Der vom Goethe-Institut gemeinsam mit der Leuphana Universität Lüneburg entwickelte Mentored Open Online Courses (MOOC) steht **weltweit kostenlos** als interdisziplinäres Weiterbildungsangebot zur Verfügung.

**Termine**

- **Registrierungsstart:** 15. Januar 2015
- **Kursstart:** 19. Februar 2015
- **Kursende:** 28. Mai 2015

**Zahlen**

- **Dozenten:** 17
- **Kultureinrichtungen:** 4
- **Gruppengröße eines Teams:** maximal 5
- **Kursphasen und Aufgaben:** 6

- **Gesamtlänge der Lehrvideos:** 10 Stunden
- **Anzahl der Lehrvideos:** 150
- **Zeitaufwand bei Zertifikatserwerb:** 150 Stunden

Die Kurseinschreibung finden Sie unter folgendem Link: [Registrierung für den Online-Kurs](#)

Mehr Informationen zum Onlinekurse finden Sie auf unserer Website: [Managing the Arts](#)

Für weitere Informationen oder Fragen wenden Sie sich bitte an folgenden Kontakt:

**Shadin Kitma**

Programmkoordinator

Kontakt: +632 8405723 bis 24

[program@manila.goethe.org](mailto:program@manila.goethe.org)

Gerne können Sie diesen Newsletter an alle Interessenten weiterleiten!

-----  
To unsubscribe from the GImanila-lis mailing list, please send an email with a blank subject and "unsubscribe GImanila-lis" written in the body to [lyris@lists.goethe.de](mailto:lyris@lists.goethe.de)

-----  
Um von der GImanila-Lis-Mailingliste abbestellen, schicken Sie bitte eine Email mit einem leeren Betreff und "abbestellen GImanila-Lis", geschrieben im Körper zu [lyris@lists.goethe.de](mailto:lyris@lists.goethe.de)